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Fidesz- Magyar Polgári Szövetség

Kékkői Zoltán

Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnöke
részére Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Hány lakótelepen jött lére új rendőrőrs a panelprogram keretében? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Draskovics Tibor
igazságügyi és rendészeti miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Gyurcsány Ferenc első Kormányának Száz lépés c . programjának része volt a panelprogram
beindítása. E program prioritásként kívánta kezelni a lakótelepi rend őrségek létrehozását. A
Kormány ígérete az volt, hogy 2010-re minden nagyobb lakótelepnek lesz saját rend őrsége .

Kérdezem tehát Miniszter úrtól :
Hány lakótelepen jött lére új rendőrőrs a panelprogram keretében?
Mely lakótelepen tervezi a Kormány 2010-ig új rend őrőrs létrehozását?
Milyen források állnak rendelkezésre további új lakótelepi rend őrőrsök létesítésére ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . szeptember 22.

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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